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Beste raadsleden,
Het is helaas niet de eerste keer maar ik hoop wel de laatste keer dat ik hier
tijdens uw vergadering mag of misschien ook wel moet inspreken. Dit doe ik
vanavond namens de beide voetbalverenigingen s.v. Nieuwleusen en USV, de
kortbalvereniging d'Ommerdieck en-de tennisvereniging Nieuwleusen.
In december 2006 heb ik ook al mogen inspreken toen de voor de korfbal- en
voetbalverenigingen in Nieuwleusen noodzakelijke, en voor een deel in een
eerder stadium toegezegde voorzieningen, aan de orde kwamen. Dat plan is toen
jammer genoeg afgeblazen en omgezet in een plan voor het hele middengebied.
In onze optiek is ook dit nieuwe plan een prachtig plan waar we als
gezamenlijke verenigingen qua voorzieningen en voorzieningenniveau
hoogstwaarschijnlijk wel uit zullen komen. Het grootste struikelblok zijn de
financiën. Dit plan kan onmogelijk doorgang vinden als het voorstel van het
College met betrekking tot de voorgestelde verdeelsleutel door uw raad wordt
geaccordeerd.
De verenigingen hebben niet de middelen of mogelijkheden om het financiële
plaatje rond te krijgen. Er is door alle verenigingen op alle mogelijke manieren
geïnventariseerd wat de mogelijkheden zijn en dan komen wij er eerlijk voor uit
dat wij nooit in staat zullen zijn het financiële gat, de 25% eigen bijdrage, te
dichten.
Graag willen wij nog een kleine toelichting geven op de totstandkoming van de
intentieverklaring. We hebben bij het tekenen van deze intentieverklaring al
nadrukkelijk aangegeven grote moeite te hebben met de verdeelsleutel. De druk
vanuit de gemeente om te tekenen was echter groot en er werd zelfs gedreigd het
totale plan voor het Middengebied dan maar af te blazen en in Dalfsen en
Lemelerveld de plannen te gaan verwezenlijken.
De leden van meerdere verenigingen hebben ook duidelijk aan hun besturen
kenbaar gemaakt dat er niet geïnvesteerd wordt in sportvelden; dat is een taak
van de gemeente.
Ook het elkaar financieel of met fysieke middelen ondersteunen is niet aan de
orde omdat de belangen en mogelijkheden van alle verenigingen veel te divers
zijn. Het is een utopie om te denken dat leden van de ene vereniging bij de
andere vereniging activiteiten gaan ontplooien om financiële besparingen voor
het middengebied tot stand te kunnen brengen. Zij, de leden en vrijwilligers,
hebben de handen namelijk al meer dan vol aan de werkzaamheden die zij bij de
eigen vereniging moeten vernchten. Want de zelfwerkzaamheid bij de
verenigingen in Nieuwleusen is echt super groot.
Ik was dan ook erg verrast toen ik vorige week in onze lokale krant het
redactionele stuk inzake de voortgang van het middengebied las.



W
Ik weet niet waar deze berichtgeving vandaan komt maar dit was naar mijn
mening pure volksverlakkerij. Met fenomenen als sponsoring,
belastingteruggave en zelfwerkzaamheid moet het plan bijna zonder problemen
door de verenigingen gerealiseerd en opgebracht kunnen worden.
Ik moet de schrijver of degene die deze prachtige woorden heeft gedicteerd
teleurstellen, dit plan komt zo nooit van de grond!
Wij hebben op 14 april jl. met de beide wethouders Laarman en Goldsteen
afspraken gemaakt over het vervolgtraject. Wij waren toen namelijk nog steeds
niet in het bezit van voldoende onderleggers van de gemeente om te kunnen
gaan rekenen aan het plan. Elke vereniging wil natuurlijk erg graag weten wat
de consequenties van een en ander zijn. Op 26 mei as. zouden wij als
verenigingen bij elkaar komen en op 9 iuni as. zouden wij ~de wethouder
hiérövér informeren. Daarna zou het Collége de stap richting raadscommissie
gaan maken.
Wij waren dan ook enorm verrast toen wij vernamen dat dit nu ineens vanavond
moest gaan plaatsvinden. Dat verrast worden is trouwens niet nieuw voor ons. In
de laatste 4/5 jaar zijn we regelmatig verrast door de beleidsvoorstellen.
Onze conclusie is dan ook dat wij blijkbaar geen goede afspraken met elkaar
kunnen maken.
Natuurlijk willen wij allemaal graag dat dit mooie plan gerealiseerd wordt.
Wij vinden echter dat de bij drage van de gemeente aan de verenigingen, die
dagelijks zo veel inspanningen vernchten en middelen beschikbaar stellen om
mensen te kunnen laten sporten, veel groter moet zijn dan het voorstel wat nu
van het College voor ligt.
Sport verdient naar onze mening in de Gemeente Dalfsen een heel hoge
prioriteit! !


